

**CITY OF WEST HOLLYWOOD
RUSSIAN ADVISORY BOARD *SPECIAL MEETING*
MINUTES FOR TUESDAY, JULY 17, 2018**

**FIESTA HALL, PLUMMER PARK
7377 Santa Monica Boulevard.**

1. **CALL TO ORDER** - Chair Farhad Yusupov called the meeting to order at 7:05 P.M.
2. **PLEDGE OF ALLEGIANCE** – **Diana Volman** led the Pledge of Allegiance.
3. **ROLL CALL** - Board members present: Diana Volman, Farhad Yusupov, Larisa Danilova, Lyubov Levitan, Eugene Maysky, Valentina Matiji, Raisa Aguf. Alex Tolocenco and Katrin Kutepova were absent. Staff Liaison Tatiana Rodzinek was also present.
4. **ELECTIONS**

Valentina Matiji made a motion to select Eugene **Maysky** as **Chair**, seconded by board member Levitan, and approved.

Larisa Danilova made a motion to select **Diana Volman** as **Vice-Chair**, seconded by board member Aguf, and approved.

5. **APPROVAL OF AGENDA** – Lyubov Levitan made a motion to approve the agenda of Tuesday, July 17, seconded by Larisa Danilova. Motion passed.
6. **APPROVAL OF MINUTES** of the meeting of June 19, 2018. Diana Volman made a motion to approve, seconded by Raisa Aguf. Motion passed.
7. **PUBLIC COMMENT**
Siuzanna Iglidan spoke about upcoming cultural projects and indicated that she would like to start a West Hollywood Orchestra.
8. **RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**
There were no comments.
9. **UNFINISHED BUSINESS**

9.A. NATIONAL NIGHT OUT

Russian Advisory Board members received information from staff and discussed the programming for the event.

Alex Tolocenko spoke regarding Fire and Sheriff's presentations during the event.

Diana Volman spoke regarding the music at the event and suggested that the board invites someone who could present live music performance.

9. B. CREATION OF A VIRTUAL MUSEUM OF THE RUSSIAN SPEAKING COMMUNITY

Members of the subcommittee provided updates on their research.

Members discussed the next steps to continue the process of preserving the Russian Cultural legacy with a virtual museum and informed the board about the draft proposal that will be created by the next meeting.

9.C. CO-SPONSORSHIP OF RUSSIAN CULTURAL EVENTS 2017-2018

There were no events to discuss.

9. D. UPCOMING CULTURAL PROJECTS AND EVENTS

There were no events to discuss.

10. NEW BUSINESS

10.A. CREATION OF A BANNER FOR IMMORTAL REGIMENT MARCH

Board members discussed the proposed design and discussed further steps.

11. ITEMS FROM STAFF

There were no items from staff.

12. PUBLIC COMMENT

There were no public comments.

13. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

Member Volman spoke regarding Avanti Ballet Studio performances.

14. ADJOURNMENT

The Russian Advisory Board adjourned at 8:18 PM to a regularly scheduled meeting on Tuesday, August 21, 2018 beginning at 7 PM, at City Hall, 8300 Santa Monica Blvd. in the Community Conference Room.

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 17th DAY OF JULY 2018.


CHAIRPERSON

ATTEST:


STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ *СПЕЦИАЛЬНОГО ЗАСЕДАНИЯ*
ВО ВТОРНИК, 17 ИЮЛЯ, 2018 ГОДА**

**ПЛАММЕР ПАРК, КОМНАТА 5 & 6
7377 SANTA MONICA BLVD., WEST HOLLYWOOD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Фархад Юсупов объявил заседание открытым в 7:05 вечера
2. **КЛЯТВА ВЕРНОСТИ** – Диана Вольман читал клятву верности.
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Фархад Юсупов, Диана Вольман, Лариса Данилова, Раиса Агуф, Любовь Левитан, Евгений Майский, Валентина Матиджи. Координатор работы совета – Татьяна Родзинек. Александр Толосенко и Екатерина Кутепова отсутствовали.

4. ВЫБОРЫ

Валентина Матиджи предложила кандидатуру Евгения Майского на должность председателя совета, Любовь Левитан предложила поддержать предложение, все единогласно проголосовали поддержать предложение.

Лариса Данилова предложила кандидатуру Дианы Вольман на должность заместителя председателя совета, Раиса Агуф предложила поддержать предложение, все единогласно проголосовали поддержать предложение.

5. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Любовь Левитан предложила одобрить повестку дня на 17 июля 2018 года, Лариса Данилова предложила поддержать предложение.
6. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Диана Вольман внесла предложение одобрить протокол заседания от 19 июня 2018 года, Раиса Агуф предложила поддержать предложение.
7. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**
Сюзана Иглидан рассказала о приближающихся культурных мероприятиях и сообщила совету, что она хотела бы организовать оркестр Западного Голливуда.
8. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**
Комментариев не было.
9. **НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ**

9.A. НАЦИОНАЛЬНЫЙ ВЕЧЕР БЕЗОПАСНОСТИ 2018.

Члены совета заслушали информацию сотрудников и обсудили подготовку к мероприятию.

Алекс Толосенко говорил о презентации департаментов Пожарных и Полиции во время мероприятия.

Диана Вольман говорила о музыкальном оформлении мероприятия и предложила пригласить какого-либо исполнителя на мероприятие.

9.B. СООБЩЕНИЕ ПОДКОМИТЕТА ПО СОЗДАНИЮ ВИРТУАЛЬНОГО МУЗЕЯ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ.

Члены подкомитета рассказали о своей работе и сообщили, предоставили и обсудили положение о работе над архивом. Члены совета обсудили

дальнейшие шаги процесса работы над архивом. Члены подкомитета назначили следующее заседание.

9.С. СПОНСОРСКАЯ ПОДДЕРЖКА КУЛЬТУРНЫХ МЕРОПРИЯТИЙ 2018 года
Мероприятий для обсуждения не было.

9. D. ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ И ПРОЕКТЫ.
Мероприятий для обсуждения не было.

10. СОЗДАНИЕ ФЛАГА БЕССМЕРТНОГО ПОЛКА

10.А. Члены совета обсудили предложенный дизайн и дальнейшие шаги работы над проектом.

11. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Сообщений не было.

12. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.

13. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Диана Вольман говорила о балетной студии Аванти и об их выступлениях.

14. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 8:18 вечера. Следующее заседание состоится в здании мэрии Западного Голливуда, в конференц-зале на первом этаже, по адресу: 8300 Санта Моника бульвар, в регулярно назначенное время во вторник, 21 августа 2018 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 21 АВГУСТА
2018 ГОДА.


ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:


СОТРУДНИК ГОРОДА